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時捷電氣有限公司，作為聲寶牌產品之香港及澳門獨家代理，為了提供客戶更佳服務，作出以下的策略改變：



由於聲寶牌商業系統產品之需求日益俱增，本公司決定專注發展聲寶牌商業系統及辦公室解決方案產品，務求為商業客戶提供更完善、更高質素的全方位一站式綜合服務。



由2020年6月9日起，聲寶牌電視及家庭電器產品之香港及澳門代理，將交由大昌貿易行有限公司負責。如需查詢相關產品的維修保養及服務，請致電31939888與大昌行聯絡。



時捷電氣有限公司將謹守作為聲寶牌商業系統產品獨家代理的承諾，繼續為客戶提供最專業的服務。如有相關查詢，歡迎致電24275563與我們聯絡。



S. A. S. Electric Co., Ltd., as the sole distributor of Sharp products in Hong Kong , in order to provide better services to customers, made the following strategic changes:



Due to the increasing market demand for Sharp Business Solutions, the company decided to focus on the development of 

Sharp office solutions and visual solutions

, so as to provide commercial customers with a more comprehensive and higher-quality one-stop services.



Starting from June 9, 2020, the distribution right of Sharp television and home appliance products will be transferred to Dah Chong Hong Ltd. For inquiries about the maintenance and service of related products, please call 31939888.



S. A. S. Electric Co., Ltd. is committed to being the sole distributor of Sharp Business Solutions and providing customers with the most professional services. For related inquiries, please contact us at 24275563.



        

    





		

			



















